
Tränar/ledarmöte 2021-08-21

Anteckningar förda vid tränar/ledarmöte 21 augusti 2021 i samband med uppstartsläger

Närvaroregistrering
Styrelsen påtalade vikten av att närvaroregistrera både för att klubben ska erhålla
ekonomisk ersättning men även för att fördelning av halltider beräknas på det.
Närvaroregistrering kan göras vid träning, match och annan aktivitet ex. teori m.m. Klubben
får dock bara ersättning för 1 aktivitet/dag/person.

Tränar/ledarpärm
Ett utkast till tränar/ledarpärm är utskickat till samtliga. Styrelsen önska få in synpunkter på
pärmen. Synpunkter skickas till Karin.

Ekonomi och avgifter
Pga Covid -19 hade klubben inga intäkter för cafeterian och arrangemang under förra
säsongen men vi hade mindre kostnader för domare och resor. Totalt gick klubben “plus”
under säsongen 2020-2021 rent ekonomisk.
Det gjorde att beslut togs om att herr- och damlag (som drabbats hårdast pga
restriktionerna) får ekonomiskt stöd till att delta på en uppstartsturnering under tidig höst.
Beslut togs även om att uppstartsläget skulle vara kostnadsfritt för de som deltar och att
avgiften för de medlemmar som betalat medlemsavgiften för 20-21 får reducerad avgift för
säsongen 21-22 (se hemsidan, under dokument).

Registerutdrag
Begränsat registerutdrag från Polisen ska visas upp för utsedd person/personer i styrelsen.
Det gäller ledare/tränare och styrelse.
Registerutdraget beställs via Polisens hemsida, polisen.se - belastingsregistret - begär
utdrag.
Registerutdraget ska vara uppvisat senast i samband med seriestart!

Träningsschema 2021-2022
En kort föredragning gjordes kring kommunens principer för fördelning av halltider. Sedan
presenterades styrelsen principer.
Därefter presenterades det senaste förslaget till schema. Synpunkter framfördes.
Det kan konstateras att det endast finns 2 hallar i hela kommunen som tillåter klister,
Huddingehallen och Östra Gymnasiet. Skogås HK har endast 11 timmar för “klisterlagen”

Synpunkter som framfördes
● Finns inga minimål i Skogåshallen
● Finns inga minimål i Trångsundsskolans hall
● Vi har ej tillgång till Edboskolan
● 90 minuters plantid är önskvärt för de äldre spelarna
● Önskas en uppföljning av vilka som nyttjar hallarna som tillåter klister
● Kan vi “köpa” tid i Haninge? Bidrag för ev. hyra går att söka
● Använda halvplan - beror på truppen/lagets storlek.



Gymtider
Fanns inte tid att diskutera. Förslag kommer

Vid pennan

Karin Svenning


